
Mondelinge vragen ten behoeve van de Raad  

 

Vraagnummer:  V-18-12 

Datum indiening:  30 augustus 2018 

Datum behandeling  

in Raadsvergadering:  4 september 2018 

Onderwerp:     Uitstel aanleg verlenging A15 

Namen indieners:   Ard op de Weegh (BBO) 

 

  

 
In de Gelderlander van 9 augustus 2018 hebben wij kunnen lezen dat er vanwege de 
Europese regelgeving rondom stikstof uitstel zal plaatsvinden van de aanleg van de 
verlenging van de A15. 
 
In de memo stand van zaken voortgang knoop 38 van 18 juli jl. heeft u het volgende 
geschreven: 
Met Rijkswaterstaat/ViA15 wordt op korte termijn een bestuursovereenkomst gesloten die de 
mogelijkheid biedt om de aanpassing van de afslag in een later stadium alsnog in te brengen 
in het werk van ViA15. Daarmee wordt tijd ‘gekocht’ om te komen tot een gezamenlijke 
financiering van de gewenste oplossing. Naar verwachting hebben partijen tot eind 2019 de 
tijd om hierover afspraken te maken. 
 

1. Heeft het uitstel van de aanleg van de A15 invloed op de termijn waarop het viaduct 
over de A15  wordt gerealiseerd? 

2. Is er inmiddels een bestuursovereenkomst gesloten om het werk in te brengen in het 
werk van Via15? 

3. Is het college andere opties om het viaduct te realiseren, onafhankelijk van 
doortrekking van de A15, aan het onderzoeken? 

 


